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Štatistika obyvateľstva v obci Dobrá Niva:

Október 2021
Prihlásení na trvalý pobyt: 0     Odhlásení z trvalého pobytu: 2
Počet narodených detí: 0     Počet zomretých: 1
Počet sobášov: 1      Počet obyvateľov k 31. 10. 2021: 1843

ŠTATISTIKA

Zimná údržba
V prípade zhoršenej poveternostnej situácie (sneh, poľadovica) Vás žiadame,

aby ste neparkovali svoje motorové vozidlá na chodníkoch a miestnych komunikáciách,
nakoľko nám týmto sťažujete vyhŕňanie snehu a posýpanie miestnych komunikácií a chodníkov.

Jedná sa najmä o ulice 8. marca, Školská, Neresnická a Cesnaková.

Obmedzený režim - Obecný úrad v Dobrej Nive
Obec Dobrá Niva v súvislosti s preventívnymi opatreniami

a z dôvodu zníženia šírenia  rizika nákazy COVID - 19 oznamuje,
že od 26. 11. 2021 až do odvolania

bude Obecný úrad v Dobrej Nive poskytovať svoje služby obyvateľom
výhradne prostredníctvom telefonických a mailových kontaktov.

Osobné návštevy obecného úradu nebudú možné.
Napriek tomu starosta obce a zamestnanci obecného úradu zostávajú obyvateľom obce k dispozícii.

Kontaktovať ich môžete priamo na ich telefónnych číslach a mailových adresách.

Ing. Milan Jakubík, starosta obce – 0905/345 706, starosta@obecdobraniva.sk
Ján Slosiarik, referent úseku VS, SP, ŽP a MO – 0908/938 436, urad@obecdobraniva.sk

Marcela Ponická, ekonómka obce – 0917/957 007, ekon@obecdobraniva.sk
Beata Pavúková, správkyňa daní a poplatkov, matrikárka – 0903/955 902, matrika@obecdobraniva.sk

Martina Kolényová, sekretariát, personalistka a mzdárka – 0915/850 044, martina.kolenyova@obecdobraniva.sk

Úhrady v hotovosti do pokladne nebudú možné.
Žiadame Vás aby ste platby realizovali bankovým prevodom
resp. požiadali svojich blízkych o pomoc pri realizácii platby.

 V nevyhnutnom prípade sa platby v hotovosti za nájom obecných bytov budú vyberať
15. 12. 2021 v čase od 8.00 hod. do 15.00 hod.

V prípade nevyhnutnej osobnej návštevy dohodnutej telefonicky vopred,
bude vstup do úradu umožnený v režime OTP

(osoby s platným potvrdením o očkovaní, osoby s  potvrdením o prekonaní Covid 19 nie starším ako 180 dní,
osoby s platným testom - antigénový test nie starší ako 48 hodín a PCR test nie starší ako 72 hodín.)

Zároveň oznamujeme,
že Obecná knižnica v Dobrej Nive bude až do odvolania zatvorená.

Zberný dvor v Dobrej Nive ostáva otvorený bez zmeny.
Pondelok: od 13.00 hod. do 17.00 hod.,

Piatok: od 13.00 hod. do 17.00 hod.,
vždy prvá sobota v mesiaci.

Ďakujeme za pochopenie a trpezlivosť!

OZNAM


